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Verslag vergadering wijkplatform Bemmel Centrum 
 
Datum: 17 december 2024 
 
De volgende onderwerpen zijn besproken: 
 

1. Jongerenwerk 
Jim Dokter is jongerencoach in Lingewaard. In het verleden is hij in diverse plaatsen 
straatcoach geweest. Straatcoach begeleid groepen jongeren op straat. De huidige 
straatcoaches in Lingewaard zijn Haroun en Mustafa.  
Jim werkt nu met individuele jongeren. Deze jongeren nemen contact met hem op om 
hun (mogelijke) problemen te bespreken. Daarnaast worden jongeren doorgestuurd 
door huisartsen, hulpverleningsinstanties en door bureau HALT. 
Meer informatie is te vinden op site www.swlingewaard.nl 
 
Momenteel is men bezig met het ontwerpen en inrichten van een hangplek voor de 
jeugd. De locatie van deze hangplek is op het parkeerterreintje over de dijk.  
Deze locatie heeft ook de instemming van handhaving. Een locatie in de Ward kreeg 
geen instemming van handhaving. Ook uit enquêtes onder de jeugd en omwonenden 
bleek dat deze locatie oké was.  
In het gebouw van SWL is geen ruimte en geen personeel beschikbaar voor opvang van 
de groepen jongeren. Een jeugdhonk wordt niet als mogelijk gezien vanwege beperkte 
inzet aan personeel en middelen en beperkt bereik onder jongeren. 
 
Er zal in ieder geval op het parkeerterrein een open gezaagde container worden 
geplaatst. De jongeren willen ook graag Wifi en stroom op deze locatie hebben. 
Verwacht wordt dat deze hangplek in de zomer van 2025 zal worden ingericht. 

2. Voortgang besteding budget. 
- Aanschaf 3 snelheidsmeters met smileys 
- Verplaatsen speeltoestellen Ressen naar terrein naast Gymzaal (Frank) 
- Verbeteren fietsenstalling de Kinkel (Frank en Miranda) 
- Inrichten grasveld in de Klappenburg 

 
Er worden 3 mobiele snelheidsmeters met een smiley aangeschaft. Deze 
snelheidsmeters kunnen dan op gevaarlijke punten in Bemmel worden geplaatst. 
De eerste locatie zal de Herckenrathweg zijn. Onderhoud en uitlezen van deze smileys is 
een taak van de gemeente. 
 
Er is een afspraak gemaakt met de directeur van de Piusschool. Doel van dit gesprek is te 
onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om het niet gebruikte grasveldje naast de 
school gebruiksvriendelijk in te richten. 
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Er is een voorstel gemaakt voor het plaatsen van roestvrijstalen fietsnietjes bij de Kinkel. 
Er is 13 meter terrein beschikbaar en hier kunnen 15 fietsnietjes worden geplaatst. 
De gemeente heeft het voorstel in onderzoek. Probleem is dat de gekozen fietsnietjes 
ongeveer 50 % kosten van de fietsnietjes die de gemeente in het centrum heeft 
geplaatst. 
 
Het inrichten van het grasveld aan de Klappenburgstaat als speelplaats voor jonge 
kinderen heeft zowel voor- als tegenstanders. Men geeft aan dat de veiligheid van de 
kinderen in gevaar komt als er niet iets wordt bedacht om te voorkomen dat de kinderen 
bijv. achter een bal zo de straat oplopen. 
Een belangrijk verbeterpunt zou zijn als de bankjes zo opgesteld worden dat de spelende 
kinderen beter in de gaten kunnen worden gehouden. Als je er nu op zit, zit je met de 
rug naar de kinderen. De gemeente kijkt naar de mogelijkheden voor verplaatsen van de 
2 banken. 
De speelplaats aan de Dokter Rudolf van Oppenraaijstraat wordt opnieuw ingericht als 
speelplaats, echter een probleem / uitdaging is dat het terrein nu ook als Wadi wordt 
gebruikt. Men wil de speelplaats in 2025 gaan realiseren. 
 

3. Voortgang graffiti 
De gemeente heeft een inventarisatie gemaakt van de graffiti in onze gemeente. De 
kosten vielen mee en men is begonnen met het verwijderen van de graffiti. De gemeente 
verwijdert alleen graffiti van gebouwen waar zij eigenaar van zijn. Gebouwen van bijv. 
het waterschap of transformatorhuisjes van Liander is voor rekening van de eigenaar. 

4. Rondvraag. 
Er was een misverstand ontstaan over het aanvangstijdstip van onze vergaderingen in 
2025. Besloten is dat het aanvangstijdstip 19h30 blijft. 
 
Voor februari willen we de straatcoaches (SAS Arnhem) Haroun en Mustafa uitnodigen. 
 
Het definitieve ontwerp van de reconstructie van de Klappenburgstraat is gereed. Het 
enige wat nog ter discussie staat is de inrichting van de groenzone aan de Ward. Bomen 
aan de Acaciastraat en langs de Wardstraat worden gekapt. Het definitieve ontwerp van 
de Klappenburgstraat is te vinden in de Bouw app en op de website Herinrichting 
Klappenburg Bemmel | Gemeente Lingewaard. 
De nutsbedrijven zullen binnenkort beginnen met het verleggen van hun kabels- en 
leidingen. Wanneer is nog niet precies bekend, want bij navraag bleek dat de huidige 
planning niet haalbaar was. Ook is de inloopavond verplaatst naar een latere datum. 
 
Er zijn nog geen signalen ontvangen dat men bezig is met het ontwikkelen van een 
centrumvisie. Op de agenda van de gemeenteraad staat wel dat er in het eerste kwartaal 
van 2025 een startnotitie zal verschijnen. 
Voorstel is dat we de wethouder vragen naar de stand van zaken omtrent het 
ontwikkelen van een centrumvisie c.q. startnotitie 


